
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 9/9/2024

Του: Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου
Τομέα Αθηνών

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Υγείας

ΘΕΜΑ: «Διαμαρτυρία των εργαζομένων του ΚΕΦΙΑΠ Αμυνταίου Φλώρινας»

Κύριε Υπουργέ,

Όπως ενημερωθήκαμε, οι εργαζόμενοι του Κέντρου Φυσικής Ιατρικής και
Αποκατάστασης (ΚΕΦΙΑΠ) Αμυνταίου εκφράζουν την ανησυχία τους για το τι μέλλει
γενέσθαι στο επόμενο χρονικό διάστημα με το συγκεκριμένο Κέντρο. Οι εργαζόμενοι σε
ανακοίνωσή τους εμφατικώς τονίζουν ότι διαμαρτύρονται «…για το κλείσιμο της κλινικής
του κέντρου, μιας κλινικής που τα τελευταία 13 χρόνια δουλεύει αδιαλείπτως σε 24ωρη
βάση, προσφέροντας στους πολίτες υψηλές και εξιδανικευμένες υπηρεσίας υγείας αλλά
κυρίως 30 δημόσιες κλίνες αποκατάστασης». Επιπρόσθετα, οι εργαζόμενοι του
συγκεκριμένου Κέντρου Αποκατάστασης γνωστοποιούν ότι το αναφερόμενο Κέντρο
Αποκατάστασης καλύπτει περιστατικά «…από την Ιεράπετρα της Κρήτης έως τη
Σαμοθράκη και την Ορεστιάδα».

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Προτίθεστε όπως δεν υποβαθμίσετε τη Δημόσια Αποκατάσταση, δια της διακοπής
λειτουργίας του ΚΕΦΙΑΠ Αμυνταίου Φλώρινας,  λαμβάνοντας υπόψη ότι το εν λόγω
Κέντρο είναι ένα από τα σημαντικότερα δημόσια κέντρα αποκατάστασης της χώρας
εκτός Αθηνών;
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